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Årsmötet
På årsmötet 15.2 återvaldes Dorita Rasinaho till ordförande och Anne Soljaga och Anja-Bi 
Pulkkinen återvaldes som styrelsemedlemmar. Till ny styrelsemedlem valdes Henrica Lindqvist. Till
verksamhetsgranskare valdes Sven-Erik Guarnieri och som hans ersättare Bo-Gunnar Westerholm. 
Bokslutet 2022 fastställdes och budgeten och verksamhetsplanen för 2023 godkändes. 

Styrelsen 
På det konstituerande mötet beslöts om följande arbetsfördelning:
Dorita Rasinaho, ordförande
Anne Soljaga, viceordförande, teaterombud, ersättande medlem i ESP:s styrelse
Anja-Bi Pulkkinen, sekreterare, kassör, ordinarie medlem i ESP:s styrelse
Henrica Lindqvist, museibesök
Styrelsen sammanträdde 12 gånger. 

Medlemsantal
Medlemsantalet var vid årets början 188 och vid årets slut 182 (utskrivna 10, avlidna 3, inskrivna 
7).   

Ekonomin
Ekonomin uppvisade ett minusresultat på 869,27. På intäktssidan noterar vi Sparbanksstiftelsens 
Esbo-Grankulla bidrag 1200,00€ och ESP:s verksamhetsbidrag 1639,00€. Verksamheten inbringade
4677,30€ i vilken ingår 1890,00€ insamling av avgifter till 45-årsfesten.
Kostnaderna var sammanlagt 8285,57€, där det ingår kostnader för 45-årsfesten 3739,03€. 
Administrationskostnaderna för 2023 var 610,67€.

Klubbträffar
Under våren hölls 9 träffar där 296 medlemmar deltog, och under hösten 7 med 254 deltagare. 
Det sammanlagda antalet deltagare var 550, i medeltal 34 per träff.
Klubbens 45-årsjubileum firades med en lunch på Tapiola Garden med Pirkko Mannola, som sjöng 
både på svenska och finska, och hennes ackompanjatör på dragspel, Pekka Pentikäinen. 
Evenemanget, som också firades som en hattfest uppskattades av de 43 deltagarna.
Vårens program:
11.01 Toni Rautakoski från Marthaförbundet: Kreativt matsvinn
25.01 Marianne Peltomaa berättar om sin bok ”Om sådant talar vi inte”
15.02 Efter årsmötet: Anja-Bi Pulkkinen visade en bildkavalkad från det gångna året
22.02 IT med Andreas Höglund
08.03 Karin Cederlöf : Aktuellt i Välfärdsområdet
22.03 Hilkka Olkinuora: Ensamhet, fiende eller vän
12.04 Lasse Pawli: Kända män på frimärken kopplade till Uleåborg
26.04 Sven-Erik Guarnieri: Musikfrågesport
10.05 Vårfest och 45-årsfirande
Höstens program:
13.09 Marcus Rosenlund berättar om sin bok ”Det stora lilla livet”
27.09 Undervisning i Linedans av Alf Skogster
11.10 Sjökapten Sven-Erik Nylund berättar om sina äventyr till sjöss
25.10 Födelsedagsfest. Benny Törnroos underhåller med musik och sång



08.11 Tero Asp berättar: ”Handstilen ljuger inte”
22.11 Karin Collins berättar om sitt författarskap med anknytning till Hangö
13.12 Julfest
Efter introduktionen i linedans fortsatte en grupp att dansa varje måndag under Alf Skogsters 
ledning.

Teater
14.01 Fallåkers teater: ”Det stannar i familjen”
11.03 ”Innan avfärd” på Svenska Teatern – Amos-scenen
25.11 Revyn ”Fina pipor” på Svenska Teatern
Dessutom deltog en grupp medlemmar i ESP:s teaterfärd 8.7 till Raseborgs ”Monty Pythonˈs 
Spamalot” och 14.10 i ESP:s teaterfärd till Tampereen teatteris ”Piaf” tillsammans med Esbo 
hembygdsförening.

Museer
23.03 Besök på Konstnärshemmet Kirpilä
30.08 Albert Edelfeltutställningen på Ateneum
13.11 Amos Andersons hem på Georgsgatan

Caféträffar
Träffarna hölls varje vecka under hela året på Café Tarina i Ainoa. Antalet deltagare varierade 
mellan 4-8 personer.

It-handledning
Andreas Höglund gav under våren och hösten månatligen individuell it-hjälp på servicecentralen 
fram till november då han avgick från sin tjänst vid SPF. Tillfällena var fullbokade så behovet är 
fortfarande stort.

Bokklubben
Bokklubbens tio, senare reducerade till nio, medlemmar sammankom under ledning av Carita 
Sjöman den första torsdagen varje månad med uppehåll under sommaren. Att ersätta avgångna 
medlemmar har visat sig svårare än väntat.

Frågesport
Esbo pensionärsklubbars årliga frågesport hölls i församlingssalen 20.10. I klubbens lag deltog Maj-
Len och Hans Johansson samt Sven-Erik Guarnieri. 

Facebook
Facebookgruppen Hagalund pensionärer har fortsatt att dela och kommentera egna och andras 
fotografier och inlägg, dock med något mindre iver än tidigare.

Anja-Bi Pulkkinen, sekreterare


